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_AC_E5_85_B1_E7_c78_645048.htm 天津大学 MPA介绍 天津大

学是中国现代高等教育的第一所大学，是我国高校中最早设

立管理学科、创立管理学院的学校之一，并且获准开展MPA

教育。天津大学公共管理学院在管理学院的部分学科基础上

创办。多年来，天津大学管理学院及公共管理学院为国家培

养了大批人才；与各级政府、非政府组织、国际组织和企业

建立了紧密的联系，开展了多方面的合作；形成了政、学、

研相结合的专职和兼职教师科研队伍；完成了公共管理方面

的大量科研项目。天津大学的MPA教育贯彻实事求是的校训

，强调求真务实，要求学院把新的理论和方法应用到实践工

作中。天津大学公共管理学院的主要研究方向是：政府与企

业关系、人力资源与社会保障、公共组织及绩效管理、资源

与环境管理、科学与技术监督管理、医疗管理等。 Tianjin

University Master of Public Administration (MPA) Tianjin

University is the first institution of higher learning in the history of

modern Chinese education. It is one of the earliest Chinese

universities which established management studies and then an

independent management school. Based on the research advantages

of the management school, Tianjin University has been granted to

start MPA program and to set up the public management school

recently. Ever since then, both the School of Management and the

School of Public Management of Tianjin University have trained

great numbers of talented personnel for the country. conducted



cooperation in many ways with governments at all levels, NGOs,

international organizations as well as enterprises. at the same time,

formed a full-time and part-time faculty team capable in

administration, teaching an research, therefore successfully finished

many public administration research projects. Complying with the

university motto “Seek Truth from Facts”, the MPA program of

Tianjin University emphasizes truth, practicality and employment of

the latest theories and methodologies in daily teaching and research.

MPA here has several major directions, including Government
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